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 Încheiat azi 26.10.2015 orele 13,cu ocazia şedinţei extraordinare pe luna 

octombrie,conform convocatorului înregistrat la nr.3869/23.10.2015. 

 La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11,dl.Tudosiea fiind absent 

motivat.În sala de şedinţe mai sunt prezenţi dl.Popescu Ionel Gabriel şi dl.Ciocan 

Longin. 

 Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adaugiri la procesul verbal 

al şedinţei anterioare.Nefiind ,este aprobat cu 10 voturi pentru. 

 Dl.preşedinte,propune domnilor consilieri să i se dea cuvântul domnului Ciocan 

Longin ca să-şi spună doleanţele. 

 Dl.Ciocan:S-au împlinit 70 de ani de la sfârşitul celui de al Doilea Război 

Mondial.Ieri a fost Ziua Armatei Române şi nu am adus niciun omagiu pentru cei care 

au murit pe front în cele două războaie.Nu am avut unde să le aprindem o 

lumânare.Un om , de bună credinţă,Vasile Ştefan,colonel în rezervă a luat o hotărâre 

ca din banii săi să realizeze un monument al eroilor în Urluiasca.Mi-a trimis o 

scrisoare.Este vărul meu primar,mamele fiind surori.Eu din anul 1997 am tot propus 

să se realizeze un monument al eroilor.A fost la cimitir , a văzut crucea pe care am 

pus-o în acolo şi pe care am scris pe cei care au murit în război la Cotul Dorului şi mi-

a propus să fac acest monument cu banii lui.Vrea să solicit anumite avize:certificat de 

urbanism… 

 Dl.primar:Trebuie făcută o documentaţie. 

 D-na Dicu:Unde va fi acest monument? 

 Dl.Ciocan:În curtea Şcolii Gimnaziale Cungrea,pentru că aşa s-a hotărât în anul 

2007. 

 Dl.Stancana:Stabilisem ca să se facă unde este castanul acela,dar acum acolo e 

fosa septică. 

 Dl.Nicolescu:Se poate pune în dreapta, cum intrăm. 

 Dl.primar:Putem face şi aici,unde sunt tunurile. 

 Dl.Ciocan:Dacă schimbaţi locaţia,trebuie altă hotărâre. 

 Dl.Popa:Se poate anula din oficiu,că e veche. 

 Dl.Ciocan:Aş dori să se înceapă lucrările la primăvară,pentru ca la Ziua Eroilor 

să fie gata. 

 Dl.primar:Dacă există fonduri se face imediat. 

 Dl.Ciocan se retrage. 

Dl.  preşedinte prezintă ordinea de zi. 

1.Proiect de hotărâre cu privire la modificarea HCL nr.49/16.10.2015 referitoare 

la  aprobarea investiţiei Construire pod pe DC 194 peste pârâul Cungrea în comuna 

Cungrea,sat Cepeşti,judeţul Olt. 

                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 

                      Raportează:Niţi Elena-Mădălina 

2.Proiect de hotărâre cu privire la suplimentarea bugetul la SC PRESTĂRI 

SERVICII CUNGREA S.R.L. 

                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 

                      Raportează: Condoiu Cecilia-Ionela 
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   3.Discuţii,întrebări,interpelări. 

Se supune la vot şi este probată cu 10 voturi pentru. 

Se prezintă rapoartele întocmite,după care se fac propuneri pentru înscrierea la 

cuvânt. 

Dl.primar:Referitor la primul punct,trebuie să luăm o hotărâre pentru că se 

modifică şi planul de achiziţii publice şi trebuie luat un acord de principiu.Nu s-a scris 

în hotărâre că celelalte hotărâri adoptate îşi încetează aplicabilitatea şi mai sunt o serie 

de documente de întocmit:SF,PT … 

Dl.Săndulescu:Să înţeleg că trebuie un acord de principiu pentru realizarea 

obiectivului şi unul pentru creditul bancar.Documentaţia sper că va fi gata pâna la 

sfarşitul anului. 

Dl.primar:La punctul doi,s-a făcut reparaţia tractorului.S-a defectat 

ambreiajul,pneurile, acumulatorul.Această sumă a afectat bugetul societăţii şi 

administratorul solicită suplimentarea cu 9500 de lei.Firma a făcut un proces verbal de 

cosire în izlaz ca să putem să-i dăm banii. 

Dl.Niţi:Am citit aici ce a scris dl.Popescu .Ce a scris, nu putea să realizeze nici 

cu 10 oameni.Cu cine aţi făcut curăţenie?Unde aţi cărat balastul la Oteşti?Aţi sters 

praful la secretară în birou?Aţi păzit ajutoarele sociale?Nu vă este ruşine să ocupaţi 

scaunul degeaba în birou cu viceprimarul şi consilierul primarului? 

Dl.primar:Tractorul este al nostru.Faptul că se colectează gunoiul în comună 

este un lucru bun.Din cauza defecţiunii am primit multe telefoane de ce nu se mai 

colectează. 

Dl.Niţi:În material aţi spus ca aveti 120 de contracte,dar nu aţi spus câţi bani aţi 

colectat? 

Dl.Popescu:4170 de lei. 

Dl.Niti:Pe un an? 

Dl.Popescu:Da. 

Dl.Niţi:Am luat hotărâre ca să se colecteze gunoiul cu o societate ca la 

Verguleasa. 

Dl.primar:Vom face în viitor.Cât are contracte dl.Popescu nu putem.Oamenii ne 

pot acţiona în instanţă. 

Dl.Popescu:Lumea nu plăteşte nici pe cei 3 lei/lună. 

Dl.Niti:Unde ai lucrat 30 de ore/săptămână,că faci 5 ore vineri de la nouă la 

două. 

Dl.Popescu:Dumneata ai făcut degeaba? 

Dl.Niti:Imi dădeai 5 l de motorină. 

Dl.Popescu:5 l? 

Dl.Niti:Mă ofer eu benevol ,dacă vreţi. 

Dl.Nicolescu:S-au aprobat 45.000 lei la începutul anului pentru societate.Dacă 

pentru reparaţii s-au cheltuit 9000 lei ,chiar dacă e cu semnul întrebării,mi se pare 

corect să fie suplimentat bugetul. 

Cu podul s-a produs o disfuncţionalitate în redactarea hotărârii. 

D-na secretar:Am respectat preambulul recomandat şi proiectul iniţiatorului. 

Dl.Popa:Imi pare rău că azi trebuie să vorbesc şi să deranjez pe cineva,pentru că 

e o urmare a crizei din şedinţa trecută.În procesul verbal al şedinţei trecute s-a scris că  
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vom lua bani la relaţiile pe care le avem la Slatina.Banii nu se iau pe relaţii, ci pe 

nevoi.Să nu se înţeleagă că noi acolo luăm banii nu ştiu cum.Când am spus că 

primarul a iniţiat acest proiect şi în numele formaţiunii politice,am vrut să spun că 

primarul iniţiază proiectul în numele comunităţii.Sunt expresii interpretabile. 

Acum să vorbesc despre obiecţiunile d-nei secretar. 

În prima parte se menţionează temeiul legal şi articolele în baza căruia primăria 

face împrumutul. 

În a doua parte se desprind mai multe lucruri.Iniţial s-au luat mai multe 

hotărâri.Se menţionează că s-au aprobat două devize generale pentru podeţ cu fonduri 

de la Guvern şi nu din bugetul local.S-a făcut un podeţ la trecerea apelor din Văratic în 

albia pârâului Cungrea din bani de la Guvern la pachet cu şoseaua.Se impunea ca toate 

hotărârile anterioare să fie anulate .Dacă SF-ul depăşeşte doi ani,dacă nu s-a actualizat 

şi nici  realizat,hotărârile devin nule.Nedevenind nule s-a creat o confuzie,care poate 

induce în eroare pe oricine.Propun să se ia hotărâre de anulare a celor patru 

hotărâri.Pentru aceste hotărâri s-a întocmit SF şi PT de firmele lui Chitea,primăria 

plătind o sumă de bani.Acesta a luat 6 miliarde de lei.Se pune întrebarea,cine a semnat 

şi contractat acest proiect?Cine plăteşte paguba aceasta a primăriei?Eu ca cetăţean,că 

sunt consilier local e o întamplare,sunt interest cum se folosesc banii comunei.M-am 

mirat că un lucru bun ,tendenţios   ajunge să fie luat în derizoriu .Există o acţiune 

pentru delapidarea banilor.Să se facă un demers pentru recuperarea acestor bani,să se 

ştie că Popescu Ion… e vinovat pentru scurgerea banilor. 

Din partea a treia reiese un fel de instruire a consilierilor locali.Fiecare bancă îţi 

întocmeşte un dosar cu ce trebuie să mergi. 

Faptul că nu aţi semnat hotărârea e ieşit din comun.V-aş ruga să nu mai faceţi 

lucrul ăsta. 

În rest sunt de acord şi cu banii pentru societate şi cu propunerea domnului 

Ciocan. 

D-na Marica:Nu ştiu ce s-a discutat în şedinţa trecută. 

Dl.Niţi:N-aţi venit.Aţi spus că mergeţi la Slatina,dar v-am văzut maşina la 

şcoală. 

D-na Marica:Am avut o situaţie de făcut. 

Dl.Niţi:Şi dl.Stancana şi dvs. nu aţi vrut să veniţi. 

D-na Marica:Mi-am exprimat punctul de vedere în şedinţa de comisie.Nu sunt 

de acord ca aceasta construcţie să se facă 100% cu bani din bugetul local.Ar fi şi alte 

variante să nu cheltuim atâţia bani pe un pod şi să plătim dobandă pentru 25 de  

miliarde vechi.Eu sunt de acord cu construirea acestui pod, dar nu cu finanţare 100% 

din bugetul local. 

Cu suplimentarea bugetului societăţii,e normal să aprobam,sunt de acord. 

Dl.Ciocan a venit cu o propunere.Cine e sponsorul?Un anonim?În ultimul timp 

se fac o serie de lucruri necontrolate şi până la alegerile locale se fac numai lucruri 

dubioase.Am reticenţă cu acest sponsor că oamenii vor să-şi facă o anumită 

imagine.Putem merge şi la Ibăneşti să ne rugăm,nu numai la Arsenie Boca.Vreau să se 

stabilească cine sunt sponsorii. 

Dl.Popa:Romania Mare. 

Dl.Niti:Dl.Ciocan nu are niciun interes.Cine e?E Vasile Ştefan. 
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D-na Marica:Nu cumva în spatele lui e altcineva?Mi se pare că toate se ţin 

lanţ.Nu e vorba de nea Gelu Ciocan,dar nu putem face anumite lucruri să căpătăm 

electorat pe ulei şi zahăr.Am un vecin ,pe care o să-l denunţ că a pus cameră de luat 

vederi şi îmi supravegheaza curtea.Aşa o să procedez şi eu.Se fac nişte măsuri cu 

credinţa …şi donat de…,lucruri caritabile.Persoanele respective trebuie să fie 

respectate pentru ceea ce au facut şi fac.Nu pe mine m-au prins cu mita pe la Balş,cu 

cipuri de la jocuri de noroc,nu am o locuinţă în care să duc prostituate.Să nu ne băgăm 

unde nu ne fierbe oala.Hoţul să strige hoţul.Suntem total induşi în eroare de o 

bandă.Nouă ne trebuie în primărie cineva corect şi să se ocupe normal de treburile 

primăriei.E un punct de acces pentru toata lumea. 

Dl.Stancana:Legat de ordinea de zi am fost apostrofat că am intervenit în 

dezvoltarea proiectului ăsta de pod,dar hotărârea nu a fost bună  şi chiar prefectura ne-

a recomandat să o îndreptăm.Să nu cădem şi noi în extrema lui Murguleţ, să dăm bani 

pe proiect şi să rămânem tot fără pod.Eu votez şi pentru al doilea pod,mai ales că 

avem o sumă de bani în bugetul local. 

Dl.primar:Dl.Nicolescu a spus că putem să-i folosim şi pentru un împrumut mai 

mic. 

Dl.Stancana:Văd că tensiunile s-au mai redus,că aveaţi dubii că inclusiv 

secretara va bloca hotărârea. 

Dl.primar:Eu am fost la prefectură şi mi s-a spus că trebuia mers înainte de 

hotărâre. 

Dl.Stancana:În prima parte a hotărării,în preambul nu sunt probleme.Temeiul 

este legal. 

Dl.primar:Nu s-au abrogat cele patru hotărâri . 

Dl.Stancana:Nu e clar nici pentru mine cum un pod cu trei deschideri costa 25 

de miliarde vechi.Să vedem SF-ul şi PT –ul,dar cred că ceva nu e în regulă. 

Dl.primar:Noi nu am aprobat suma,ci am luat hotărâre la modul general. 

Dl.Stancana:La punctul doi,zic că e păcat ca acest tractor mai mult a stat,decat a 

funcţionat. 

Dl.Niţi:Chinezării… 

Dl.Stancana:Nu cred ca aţi aprobat chinezării.Cu aceşti bani se putea lua un 

tractor la mana a doua care să funcţioneze fără să se defecteze.Cauciucurile sunt praf.  

Hai să votaţi pentru suplimentarea  bugetului societăţii,apoi vedem ce mai 

facem cu ea. 

Dl.Popa:Aceşti bani ajung până la sfarşitul anului? 

Dl.primar:Da. 

Dl.Stancana:A mai avut un om şi dacă nu a luat bani, a plecat. 

Dacă există suspiciuni din partea noastră că se apropie campania electorala şi 

cineva vrea să câştige,să facem monumental din bugetul local.În anul 2007 am luat o 

hotărâre să se facă monumentul în curtea şcolii.Nu ştiu dacă era corect,pentru că acum 

înţeleg că trebuiau nişte avize. 

Dl.Nicolescu:Nu aţi zis să limităm cheltuielile pentru pod? 

Dl.Stancana:O să vedeţi câte vorbe o să iasă. 

Dl.Popa:Acest monument şi puntea de la Spătaru,toate se fac sub egida 

primăriei.Sunt de acord să se facă de către autorităţile locale cu sponsorul 

Popescu,Ionescu… şi dispare orice fel de bănuială. 
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Dl.primar:Şi puntea e în domeniul public.I s-au pus nişte blăni. 

Dl.Popa:În domeniul public nu e nimeni autorizat să facă ceva fără autorizare 

din partea primăriei. 

Dl.primar:Nu s-a luat de la zero. 

Dl.Niţi:Popescu a construit pe domeniul public tot fără hotărâre. 

Dl.primar:Cu domeniul public o să vin cu un proiect de hotărâre să închiriem 

spaţiile publice ,nu pe persoane. 

Dl.Stancana:Să-i dăm doamnei director o temă. 

D-na Marica:N-am temă.Eu nu vreau să primesc teme. 

Dl.Stancana:Dacă monumentul va fi în curtea şcolii ,putem să-l facem fără 

aprobarea inspectoratului? 

Dl.primar:Nu.Are Carte funciară. 

D-na Marica:Eu acum aflu despre acest monument.De ce mă întrebaţi pe 

mine?Spuneţi cum vreţi să fie,cine e sponsorul şi iau aprobare la de inspectorat. 

Dl.primar:Nu-l judecaţi gresit pe dl.Stancana. 

Dl.Stancana:Zic că ne face cea mai bună reclamă a comunei,că acolo este un 

monument. 

Dl.primar:De acum şi până la alegeri o să se găsească mulţi sponsori. 

Dl.Niti:Aţi primit toată suma de 45000 lei?De cât mai aveţi nevoie? 

Dl.Popescu:De 13000 lei. 

Dl.Niţi:Rezolvaţi repede şi treceţi la închiderea societăţii. 

Dl.Popescu:De la 1 ianuarie o să o suspend. 

Se supun la vot proiectele de hotărâri. 

1.Proiect de hotărâre cu privire la modificarea HCL nr.49/16.10.2015 referitoare 

la  aprobarea investiţiei Construire pod pe DC 194 peste pârâul Cungrea în comuna 

Cungrea,sat Cepeşti,judeţul Olt-10 voturi pentru. 

2.Proiect de hotărâre cu privire la suplimentarea bugetul la SC PRESTĂRI 

SERVICII CUNGREA S.R.L.-10 voturi pentru. 

Se declară închise lucrările şedinţei. 

                  Preşedinte,                             Secretar, 

              Constantin NIŢI                 Gabriela ANDRONIE 


